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3 Terugkoppeling Museumraad 
4 Analyse rondvraag Uitleendienst 
5 Activiteiten van Cultuurcoördinatie 

a. Straatartiesten 
b. Mooov 
c. Bloekdgroep k 
d. Cultuurmarkt 

6 Bestuursakkoord 
7 Bels lijntje 
8 Cultuurraad voor de Kempen 
9 (veranderingen in de bib)  
10 Rondvraag 

 

Chris stelt voor om het agendapunt 4 (analyse rondvraag Uitleendienst) te vervangen door terugkoppeling 
Werkgroep jongeren. De info die werd opgevraagd op het Forum Cultuur is nog maar gedeeltelijk 
binnengekomen en niet verwerkt. 

 
1. GOEDKEURING VORIG VERSLAG 

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd. 
 

2. ARTIKEL GAZET VAN TURNHOUT: STANDPUNT CULTUURRAAD 
 
De Cultuurraad bespreekt het artikel en zijn houding ten aanzien van dit artikel. Aan het college wordt een advies 
bezorgd. 
 

3. TERUGKOPPELING MUSEUMRAAD 
 



Chris Van Wijnsberghe brengt verslag uit van de vorige Museumraad. Daar werd de nieuwe invulling voorgesteld. 
Hotel Taxandria wordt verder vormgegeven door De Handelsreizigers. Streefdoel is om de nieuwe tentoonstelling te 
openen in september 2014. Deze zomer blijft het museum open en zullen de verschillende kamers stap voor stap 
afgewerkt worden. De verhalen in de verschillende kamers van Hotel Taxandria worden opgehangen aan een 
archetype. Voorbeelden hiervan zijn: de torenwachter, de internaatstudent, de verzamelaar, de archeoloog,… Door 
dit gebruik van verschillende archetypes zijn de mogelijkheden voor de invulling van het museum veel ruimer dan bij 
een vaste tentoonstelling. De inhoud van de kamers kan op termijn variëren. 
 

4. WERKGROEP JONGEREN 
 
Peter brengt verslag uit van de stand van zaken van de werkgroep jongeren. 
Doel blijft de jeugd/jongeren terug aan de stad binden. Hierbij wordt op zoek gegaan naar zinvolle initiatieven vanuit 
de achtergrond van de Cultuurraad. 
Een van de mogelijkheden is de tijdelijke invulling van leegstaande ruimtes, waarbij een opsplitsing gemaakt kan 
worden tussen pop-ups met een commerciële insteek en ateliers/tentoonstellingsruimtes. 
Vanuit de werkgroep werd een voorstel bezorgd aan locale economie met de vraag dit vanuit hun standpunt te 
bekijken. Ook voor de administratieve en juridische insteek wordt input verwacht van de dienst locale economie.  
 
Verschillende afspraken die gemaakt werden met locale economie om het traject verder te bekijken en uit te werken 
werden afgelast. Zo ook de bijeenkomst voorafgaand aan deze bijeenkomst.  
 
De Cultuurraad vindt dat dit project de werking tussen locale economie en cultuur kan versterken en uit de 
bekommernis dat dit niet in de koelkast zou mogen belanden. Schepen Wittebolle koppelt deze bekommernis terug 
naar schepen Hermans. Schepen Hermans is ook voorzitter van de vzw Centrummanagement. Het project zou op 
dit forum ook voorgesteld kunnen worden. De werking en samenstelling van de vzw gaat ruimer dan de dienst 
locale economie. 
 

5. ACTIVITEITEN VAN CULTUURCOÖRDINATIE 
Nico licht een aantal projecten van Cultuurcoördinatie gedurende de zomerperiode toe 

a. Straatartiesten 
Straatartiesten op de Grote Markt vindt plaats op 11 juli. Het thema is circus. De programmering is rond, de 
communicatie komt begin juni op gang. De invulling op de Grote Markt zelf is afhankelijk van de impact van de 
projectie van het WK voetbal op diezelfde Grote Markt. Hier zullen goede afspraken gemaakt moeten worden. 

 
b. Mooov 

“Mooov wijkt af” vindt plaats de laatste week van augustus. 
- maandag 25 augustus: Begijneveldekens 
- dinsdag 26 augustus: Schorvoort (Plein scoutsterreinen) 
- woensdag 27 augustus: Nieuwe Kaai (Plein Nieuwe Kaai) 
- donderdag 28 augustus: Lindekens (koer Heilig Graf) 
- vrijdag 29 augustus: Jef Buyckxstraat (grasveld) 

 
c. Bloekdgroep k 

Samen met de collega’s van Beerse en Oud-Turnhout wordt een voorstelling van Bloedgroep K geprogrammeerd in 
de omgeving van de Klein Engelandhoeve op zaterdag 23 augustus. Meer info op http://bldgrpk.tumblr.com 
 

d. Cultuurmarkt 
De voorbereidingen van de Cultuurmarkt zijn in volle gang. De locatie is de zuidkant van het Kasteelplein, omwille 
van de herinrichtingswerken aan de groenzone waar vorig jaar de Cultuurmarkt plaatsvond. Er worden optredens 
gepland op de binnenkoer van het Kasteel, het terras van Barzoen en het Warandeplein. 
 

6. BESTUURSAKKOORD 
Schepen Wittebolle geeft toelichting over het bestuursakkoord dat in de maak is. Het College van Burgemeester en 
Schepenen is samen met de managementteams van stad en OCMW op conclaaf geweest. Deze bijeenkomsten 
verliepen in goede sfeer en overstegen de partijpolitiek. Uit deze bijeenkomsten zullen een beperkt aantal 
kernthema’s gedistilleerd worden, waarop het stadsbestuur de rest van de legislatuur zal inzetten. Bedoeling is om 
dit eind juni te kunnen voorstellen.  

http://bldgrpk.tumblr.com/


7. BELS LIJNTJE 
Nico geeft een stand van zaken van het ‘Bels Lijntje’. Dit is op te splitsen in het concrete project op zaterdag en 
zondag 13 en 14 juni waarbij er van Turnhout naar Tilburg en omgekeerd gefietst kan worden. Op de as van het 
Bels Lijntje zullen er verschillende culturele interventies plaatsvinden. Net zoals vorig jaar botsen we op de ambitie 
van de Nederlandse partners die bijzonder hoog, maar te weinig concreet en nog niet financieel afgedekt is.  
Vanuit de stad is er heel bewust van het begin van de contacten gecommuniceerd dat er geen extra financiële 
middelen zijn en dat er vanuit Turnhout getracht zal worden om zoveel mogelijk bestaande initiatieven te koppelen. 
Ook de koppeling met andere Belgische gemeenten langs het Bels Lijntje is met succes gemaakt. Vanuit de 
Nederlandse partner verloopt dit moeizamer. 
 
Op lange termijn wil de Nederlandse partner inzetten op de verdere ontwikkeling van de as Bels Lijntje: zowel 
cultureel als op het gebied van ondernemerschap. Binnenkort wordt er een ruimere studie bekend gemaakt van 
ERAC over de toeristische, economische en culturele ambities in Noord-Brabant. Het ‘Bels Lijntje’ als project zou 
hier in kunnen passen. Ook vanuit SPK wordt gekeken naar welke mogelijkheden er langs deze kant van de grens 
zijn. 
 

8. CULTUURRAAD VOOR DE KEMPEN 
De Cultuurraad voor de Kempen organiseert op regelmatige basis een voorzittersberaad. Het voorzittersberaad is in 
het verleden een keer in Turnhout ontvangen. De werking van de verschillende adviesraden in de naburige 
gemeenten is echter zo verschillend dat het moeilijk van elkaar leren is. 
Daarnaast is er vanuit Ravels een initiatief opgestart om een uitwisseling tussen verschillende adviesraden uit de 
Kempen op gang te brengen. Er werd ook de idee geopperd om een nieuwe cultuurprijs over de 
stads/gemeentegrenzen heen in het leven te roepen. Vanuit de Cultuurraad is er geen interesse om hier aan mee te 
werken omwille van de grote verschillen die er zijn. 
 

9. VERANDERINGEN IN DE BIB 
Raymond presenteert als afgevaardigde van de Cultuurraad een veranderingstraject in de bib. De Turnhoutse bib 
gaat omschakelen naar Brocade: een integraal webgebaseerde bibliotheeksoftware die door de Universiteit van 
Antwerpen (UA) wordt ontwikkeld en die door CIPAL wordt verspreid en ondersteund. CIPAL en de UA hebben 
daartoe een overeenkomst gesloten. 
Daarnaast geeft Raymond een korte stand van zaken mee over de plannen die er zijn om de bibliotheek zichtbaar 
te maken in de inkomhal van de Warande. 
 

10. RONDVRAAG 
Huub brengt het Panorama De Vries onder de aandacht. 
Lieve Flour is bezig met een nieuw imaginair panorama in De Wending. 
 
Griet vraagt een stand van zaken van Kunstforum Würth. Voorlopig is hier weinig nieuws over. 
 
Griet bezorgt ons ook een uitnodiging voor de nieuwe tentoonstelling in het Theobaldus Kunsthuis van Jef Bertels 
en Marifey. 


